
 

 

 

 

 

 

MØTEPROTOKOLL 
 

Styret for RBR IKS 
 

Møtested: Sandnes brannstasjon   
Møtedato: 08.04.2016 Tid: 08:30 - 11:00 

 

Til stede på møtet 
 

Medlemmer: Per-Endre Bjørnevik, leder  

Mangor Malmin, nestleder  

Mirjam Ydstebø, medlem 

Frode Johansen, medlem.  

Kristian Hellestveit, medlem 

Dag Ove Riska, medlem  

 

Forfall: Olaug V. Bollestad, medlem 

Ane Mari Braut Nese, varamedlem 

 

Varamedlemmer: 

 

 

Fra adm. (evt. 

andre): 

Cicel Aarrestad, Rogaland revisjon  

Henry Ove Berg, brann- og redningssjef 

Ståle Fjellberg, avdelingsleder beredskap 

  

  

Merknader:   Det er gjennomført valg av nye ansatte-representanter, som skal tiltre i 

styret snarest mulig. Pga. regnskapssaken møter representantene som 

har vært i forrige periode på dette møtet.  

 

 

 

 

 

Behandlede saker: 
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Underskrifter: 

 

 

Vi bekrefter med våre underskrifter at møtebokens blad er ført i samsvar med det som ble 

bestemt på møtet. 

 

 

 

 

Sandnes 08.04.16   

   

 

 

 

Per Endre Bjørnevik  Mangor Malmin 

leder  nestleder 

 

   

  

Mirjam Ydstebø    Frode Johansen  

medlem         medlem  

      

 

 

 

Dag Ove Riska        Kristian Hellestveit    

medlem        medlem 

 

 

 

         Ståle Fjellberg                        

         referent   
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SAKSLISTE 
 

Saksnr. Arkivsaksnr.   

 Tittel  

5/16 16/946  

 Godkjenning av møteinnkalling og møteprotokoll  

 

6/16 16/946  

 HMS orienteringssak  

 

7/16 16/946  

 Virksomhetens orienteringssak  

 

8/16 16/944  

 S - ÅRSREGNSKAP 2015  

 

9/16 16/945  

 S - FORELØPIG ÅRSBERETNING 2015  
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Godkjenning av møteinnkalling og møteprotokoll  

 

 

Innstilling: 

 

Ingen merknad til møteinnkallingen. Møteprotokoll for møte 05.02.2015 er godkjent. 

 

Behandling: 
 

Det ble påpekt at en setning i brannsjefenes orientering om virksomheten tas ut. Dette gikk 

på oppfølgingsansvar omkring sak om Jæren brannvesen. 

 

Vedtak: 

 

Ingen merknad til møteinnkallingen. Møteprotokoll for møte 05.02.2015 er godkjent med 

endring om å ta ut en setning i virksomhetens orientering 
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HMS orienteringssak  

 

 

Innstilling: 

 

Styret tar orienteringen fra brann- og redningssjefen til etterretning.  

 

Behandling: 
 

Brann- og redningssjefen orienterte om følgende saker: 

 

 Sykefraværet er høyt. Forklarbart i avdelingene. Januar og februar har også 

tradisjonelt høyt sykefravær. 

 

 Vi har rutiner for varsling. Dette skal informeres om i organisasjonen. 

 

 Pensjonssaken berører mange i selskapet, med forskjellig vinkling. Vi har tillitt til 

undersøkelsen som Rogaland revisjon utarbeider for tiden skal kunne få saken avklart 

en gang for alle. 

 

 Plivo (pågående livstruende vold) øvelser gjennomføres i samarbeid med andre 

nødetater. Viktig å øve dette i et sikkerhetsmessig perspektiv for mannskapene. 

 

 Arbeid utenfor brannstasjonen medfører mye støy. Dette er til sjenanse for noen på 

jobb.  
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 Det jobbes med mandat for velferdskomiteen. 

 

 Nedbemanning må gjennomføres for Sivilforsvarets lager, som RBR driver for 

Sandnes kommune. 

 

 KS- bedrift gjennomfører for tiden en undersøkelse om hva medlemsbedriftene gjør 

av tiltak innen ytre miljø 

 

Vedtak: 

 

Styret tar orienteringen fra brann- og redningssjefen til etterretning.  
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Virksomhetens orienteringssak  

 

Innstilling: 

 

Styret tar orienteringen fra brann- og redningssjefen til etterretning.  

 

Behandling: 
 

Brann- og redningssjefen orienterte om følgende saker: 

 

 Det pågår en revidering av regelverket knyttet til bålbrenning og hvordan dette skal 

praktiseres i regionen. 

 

 Det er etablert en egen container for naturbranner. Som kan fraktes ut med krokløftbil 

fra Sandnes ved hendelser i distriktet.  

 

 KLP har frigjort en pensjonsreserve på 19.6 milliarder. Usikkert hvordan denne vil 

påvirke økonomien i vårt selskap.  

 

 RBR sier opp resten a innbruddsalarmer (stort sett offentlig virksomheter) 

 

 Rogaland fylkeskommune har bevilget 1 million til forprosjekt for å etablere et 

nasjonalt kompetansesenter for tunnel for SASIRO. I tillegg er det bevilget 

forskningsmidler til et doktorgradsstudium for tunnelsikkerhet. 

 

 DSB har sendt ut vedtak om samlokalisering av 110 sentralene i Stavanger og 

Haugesund, samt at vi på sikt skal samlokaliseres med politiets 112 sentral. 

 

 Arbeidet med oppfølging av Risavika prosjektet er i gang. Dette utføres i samarbeid 

med andre etater. RBR presenterte Risavika rapporten sammen med DSB på 

Brannvesenkonferansen. 
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 Det er kommet en interpellasjon om nye brannstasjoner i Stavanger, hvor det foreslås 

nye plasseringer eller at alternativ på Lagårdsveien utredes bedre. 

 

 Internrevisjon i forhold til vårt arbeid mot tunnelsikkerhet. Denne rapporten medfører 

oppfølgingspunkter for både forebyggende og beredskapsavdelingen. 

 

 Brannløftet er et prosjekt fra Gjensidigestiftelsen som skal bidra med bl.a. utstyr og 

kompetanse for 350 millioner kroner til norske brannvesen. Vi følger opp med å søke 

om midler.  

 

 Det planlegges to dagers ledersamling i juni. I hovedsak for avdelings- og 

seksjonsledere. 

 

 SASIRO AS har hatt sitt første styremøte 

 

 RBR er presset på administrative ressurser og det sjekkes om det finnes tilgjengelig 

kompetanse hos NAV.  

 

 Det er gjennomført årsmøte for miljørettet helsevern og skjenkekontroll, samt IUA 

(interkommunalt utvalg for akutt forurensing) 

 

 Personal- og Brann- og redningssjefen vil representere oss på «Møteplassen» hos KS 

Bedrift, en samling for alle interkommunale selskaper.  

  

 Det ble spurt om brannene som har vært i Sandnes kan være påsatt. Det er sannsynlig, 

men følges opp av politiet. 

 

 

Vedtak: 

 

Styret tar orienteringen fra brann- og redningssjefen til etterretning.  
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S - ÅRSREGNSKAP 2015  

 

 

Innstilling: 

Styret i Rogaland brann og redning IKS tar foreløpig årsregnskap 2015 til orientering 

 

Behandling: 
 

Økonomisjefen orienterte om regnskapet og at underskuddet hovedsakelig skyldes 

pensjonskostnader og etableringsfasen av Sasiro.  
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Det ble påpekt at pensjonskostnadene knyttet til særlige avtaler er i regnskapet.  Det er 

påpekt som egen fotnote.   

 

Det ble påpekt noen feil, både i forhold til tekst og tallfeil. Dette ble rettet i møte.  

 

Betingelsene på lån i selskapet bør opplyses i regnskapet. 

 

Det ble påpekt at det er viktig å ha fokus på korrekt føring i forhold til salg av tjenester og 

mva. regnskap, samt at dette fremkommer tydelig i regnskapet.  

 

Revisjonsberetningen ble gjennomgått og Rogaland revisjon ved Cisel Aarrestad påpekte en 

god utvikling i oppfølgingen hos RBR.  

 

Vedtak: 

 

Styret i Rogaland brann og redning IKS godkjenner årsregnskap 2015 og oversender dette til 

Representantskapet for endelig behandling. 
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S - FORELØPIG ÅRSBERETNING 2015  

 

 

Innstilling: 

Styret i Rogaland brann og redning IKS tar foreløpig årsberetning 2015 til orientering. 

 

Behandling: 
 

Årsberetningen ble gjennomgått og det ble foretatt noen justeringer på tekstinnhold.  

 

Vedtak: 

Styret i Rogaland brann og redning IKS godkjenner årsberetning 2015 med endringene 

påpekt i møtet og oversender denne til Representantskapet for endelig behandling. 

 

 

 

 

Eventuelt:  

 

Neste styremøte avholdes 2. mai kl.08.30.  
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